

KENYATAAN TENDER



Bil	BUTIR-BUTIR PELAWAAN	NO RUJUKAN TENDER	KOD BIDANG	SYARAT UTAMA KELAYAKAN	TARIKH/ TEMPAT TAKLIMAT TENDER	TARIKH / TEMPAT JUALAN TENDER	TARIKH/ TEMPAT TUTUP TENDER
1	Kajian Membangunkan Penanda Aras Bagi Risiko Keselamatan Produk Berasaskan Bahan Nano	MESTECC.KEW.S.400-10/10/RUN/5-2019	340105 (Kajian Pemasaran dan Penyelidikan)	<p>a) Berdaftar dengan Kementerian Kewangan di bawah kod bidang 340105 (Kajian Pemasaran dan Penyelidikan); dan</p> <p>b) Tempoh pendaftaran dengan Kementerian Kewangan masih sah berkuatkuasa sepanjang tempoh pelaksanaan kajian.</p> <p>Nota: Syarat-syarat, arahan dan maklumat lanjut mengenai pelawaan ini adalah dijelaskan di dokumen pelawaan.</p>	<p>Tarikh Taklimat Tender: 30 Oktober 2019 (Rabu)</p> <p>Masa : 10.00 pagi</p> <p>Tempat : Dewan MESTECC, Aras 4, Blok C7 Kompleks C, Kementerian Tenaga, Sains, Teknologi, Alam Sekitar & Perubahan Iklim (MESTECC), Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62662 Putrajaya</p> <p>Nota: Hanya penama di dalam sijil pendaftaran Kementerian Kewangan dibenarkan menghadiri taklimat tender.</p>	<p>Kaunter Tender & Sebut Harga Bahagian Kewangan Kementerian Tenaga, Sains, Teknologi, Alam Sekitar dan Perubahan Iklim (MESTECC) Aras 7, Blok C4, Kompleks C Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan 62662 Putrajaya</p> <p>Dokumen Pelawaan adalah dijual dalam bentuk Cakera Padat (CD) dengan kadar RM50.00 bagi setiap satu (1) set dengan menggunakan Wang Pos/ Kiriman Wang/ Bank Draf yang tidak dikembalikan atas nama 'Ketua Setiausaha MESTECC'.</p> <p>Tarikh Jualan Dokumen Tender: 30 Oktober 2019 (Rabu) hingga 13 November 2019 (Rabu)</p>	<p>Kaunter Tender dan Sebut Harga Bahagian Kewangan Kementerian Tenaga, Sains, Teknologi, Alam Sekitar dan Perubahan Iklim (MESTECC) Aras 7, Blok C4, Kompleks C Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62662 Putrajaya</p> <p>Tarikh Tutup Tender: 20 November 2019 (Rabu)</p> <p>Cadangan Teknikal dan kos tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Pelawaan Tender tidak lewat dari/pada jam 12:00 tengahari pada hari tersebut. Dokumen yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan.</p>

i) Dokumen Meja Tender boleh disemak di Pejabat seperti dinyatakan di atas selepas tarikh taklimat tender.

ii) Taklimat tender :

Hanya penama di dalam Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat tender. Firma tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan untuk menghadiri taklimat tender. Sijil Pendaftaran Asal dan Salinan beserta Cop Syarikat hendaklah dibawa bersama semasa menghadiri taklimat.

iii) Dokumen Tender tidak akan dijual kepada mereka yang gagal mengemukakan Sijil-sijil tersebut dan tidak menghadiri taklimat tender yang ditetapkan. Bagi pembelian dokumen tender wakil syarikat adalah dibenarkan dengan syarat hendaklah mengemukakan Surat Wakil yang ditandatangani oleh penama semasa membeli dokumen tender.

iv) Iklan di atas juga boleh diakses dengan melayari laman web rasmi Kementerian www.mestecc.gov.my atau MyProcurement.